



## RIO

Ein langsamer Sommertag auf dem Land. Die Welt ist entschleunigt, Vögel zwitschern, Äste knacken, der Bachlauf plätschert vor sich hin. Ein Hund streunt allein durch den Wald. Die Menschen sind mit sich, ihrer Trauer und Liebe beschäftigt.

*A lazy summer day in the countryside. The world has slowed down, birds are chirping, branches are crackling, the stream babbles away. A dog roams alone through the forest. People are preoccupied with themselves, their grief, and love.*

---

**Marlon Weber** studiert Film an der HFBK Hamburg und ist Stipendiatin der Studienstiftung des deutschen Volkes. 2022 machte sie ein Auslandssemester an der Universidad del Cine in Buenos Aires. Sie ist Teil des Kollektivs Geisterfilm.

*Marlon Weber studies at the University of Fine Arts Hamburg and has a scholarship from the German Academic Scholarship Foundation. Her 2022 semester was spent at the University of Cinema/Film, Buenos Aires. She is part of the collective Geisterfilm.*

---

Deutschland 2022, 17 Min., dt. OF, engl. UT

---

R: Marlon Weber  
 B: Marlon Weber  
 K: Rosa Nitzsche  
 D: Charlotte Brandhorst, Polly Zimmermann, Josefine Starke,  
 Anne Tismer, Leander Lorenzen  
 P: Marlon Weber, Sandra Makhoulouf, Geister Film

Internationale Premiere